## 通告 Notice

致:杏花邨各住戶

Circular. No. 〔通告編號〕: HFR/2020/1465

## 防禦颱風措施

我們預計本港週末期間天氣將會轉差,天文台有可能發出熱帶氣旋警告並有機會出現水浸情況。有見及此,我們已安排各部門執行各項防風措施,並會時刻留意天氣情況作出應變。現因應業主委員會建議及商討後,我們將藉此機會進行超強颱風演習,於 2020 年 6 月 13 日(星期六)起執行以下各項防風措施,直至有關熱帶氣旋警告除下,以檢討措施的成效,其中包括:





- 1. 下邨各座安裝擋水閘 (保留一個出入口位置) ;
- 2. 遇上嚴重水浸時,暫停升降機服務;
- 3. 預留上邨位置供下邨車輛臨時停泊;
- 4. WHATSAPP 通訊軟件公佈天氣情況及重要消息。

各住戶如需協助進出大廈,請與我們的職員聯絡,以便提供協助。如遇 升降機服務暫停,請考慮留在安全地方,避免意外發生。如對上述事宜有任何查詢,歡迎致電 2896 43333 與我們聯絡。

敬希垂注,多謝合作!

杏花邨管理處

2020年6月12日

\*

To

All Residents of Heng Fa Chuen

Date : 12 June 2020

## Typhoon Precautionary Measures

As inclement weather condition is predicted in the forthcoming weekend, the Hong Kong Observatory may announce tropical cyclone warnings and flooding may happen. In view the situation, we have arranged and executed the typhoon precautionary measures. We will keep in view the weather condition and take appropriate actions. In addition, as suggested by the Owners' Committee, we will take this opportunity to conduct a drill for super typhoon from 13 June 2020 (Saturday) until the cancellation of tropical cyclone warning and the following precautionary measures will be executed:

- 1. Installation of floodgates for the building of reclamation area. (an entrance / exit will be maintained)
- 2. Lift services will be suspended when the flooding is serious.
- 3. Part of podium area will be reserved for temporary parking of the vehicles parked at the reclamation area.
- 4. Adoption of WhatsApp to broadcast the important information like weather condition.

Please do not hesitate to contact our staff for any assistance in entry or exit the building. Besides, please consider staying at the safe location when the lift service is suspended to avoid any accident.

Should you have any enquiries on this matter, please feel free to contact us at 2896 4333 during office hours.

Paper from Co-operation.





